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Abstract (en)
The device (3,4) for the flexographic-type printing of sheets of a semi-rigid material, of the corrugated cardboard type, includes: - a plate-carrying
cylinder (30, 40) to the periphery of which is fixed a plate (31, 41) of thickness Ec, - a counterpressure system, which is possibly a counterpressure
cylinder (35, 45), - an engraved cylinder (33, 43), - and a transfer system (36, 46) to the entrance of which the sheets (1a) are fed one by one.
Characteristically, it furthermore comprises: a) three or four motors which are mechanically independent and which drive round respectively the
plate-carrying cylinder (30, 40) in the case of the first, the engraved cylinder (33, 43) in the case of the second, the transfer system (36, 46) in the
case of the third, and possibly the counterpressure cylinder (35, 45) in the case of the fourth, b) and an electronic circuit (7) which is connected to
the second, third and possibly fourth motors, which receives as input a reference signal (6) and which comprises means for entering the operating
parameters, including at least the thickness Ec of the plate (31, 41) and the printing speed. The electronic circuit (7) is programmed to control the
rotation of the said motors automatically as a function of the thickness Ec and of the printing speed, so as to obtain optimal printing. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'installation (3,4) pour l'impression feuille à feuille de type flexographique d'un matériau semi-rigide, du type carton ondulé comporte : un cylindre
porte-cliché (30,40) à la périphérie duquel est fixé un cliché (31,41) d'épaisseur Ec, un système de contre-pression, qui est éventuellement un
cylindre contre-pression (35,45), un cylindre tramé (33,43), et un système de transfert (36,46) à l'entrée duquel les feuilles (1a) sont introduites une
à une . De manière caractéristique, elle comprend en outre : a) trois ou quatre moteurs qui sont indépendants mécaniquement et qui entraînent en
rotation respectivement le cylindre porte-cliché (30,40) pour le premier, le cylindre tramé (33,43) pour le deuxième, le système de transfert (36,46)
pour le troisième, et éventuellement le cylindre contre-pression (35,45) pour le quatrième, b) et un circuit électronique (7) qui est connecté aux
deuxième, troisième et éventuellement quatrième moteurs, qui reçoit en entrée un signal de référence (6) et qui comprend des moyens d'entrée des
paramètres de fonctionnement, dont au moins l'épaisseur Ec du cliché (31,41) et la cadence d'impression. Le circuit électronique (7) est programmé
pour contrôler automatiquement la rotation desdits moteurs en fonction de l'épaisseur Ec et de la cadence d'impression, de manière à obtenir une
impression optimale. <IMAGE>
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